

Referat bestyrelsesmøde	Afdeling 135	Lejerbo Maglehøj
4/10-22 KL 18.00	Deltagere:	Formand Hanne Lindahl, Best. Scheel, Medlemmer: Rita Frølgaard, Henning Pedersen, Helle Abrahamsen, Suppleant: Mia Hjuler, Boligsocial Leder Heidi Schmidt
Aktivitetshuset Mødeleder: Formand Hanne Lindahl	Fraværende:	Næstformand Daniel Scheel, Best. Medlem: Kirsten Pedersen, Suppleant: Christina Hjelm. Lokalinspektør Rasmus Holmberg
Referent: Kirsten Jakob Ordstyrer: Rita Frølgaard		

	Tid	Ansvarlig	Dagsorden	Orientering, drøftelse eller beslutning (skriv det gældende)
1.		Formanden	Velkomst v/ Hanne Lindahl	Formanden bød velkommen.
2.			Godkendelses af dagsorden	Dagsordenen blev godkendt.
3			Valg af ordstyrer	Rita Frølgaard
4.		Lokalinspektør	A1 Miele kontakt A2 Gul vogn	Lokalinspektøren fraværende.
5.				
		Bolig social leder	A1 Kursus A2 Evt. samarbejde med kommunen	A1) Boligsocial leder orienterede om kurset i Bestyrelsesarbejde. A2) Boligsocial leder orienterede om møde med Kommunen.
		Formanden	A1 Opgangsdøre A2 Budget møde 14/12-22 kl 16 A3 Afd. Tjek A4 Ny Bestyrelses mail A5 Aftale hvornår vi skal til at lægge op på Hjemmesiden (Hanne og Mia) A6 Kursus november	A1) Formanden foreslog at dørtelefonsystemet afskaffes p.gr.a. udgifter til rep. af døre. På næste dagsorden. A2) budgetmødet er i

				<p>Fælleshuset. A3) Lokalinspektøren undersøger hvor meget der kan spares på opgangs-belysningen. Tidsstyring kan også bruges til juletræ og materielgård. A4) Formanden orienterede om den nye bestyrelsesmail. A5) Hanne og Mia vil finde en dag hvor De vil begynde at lægge dokumenter vedr. bestyrelsen op på Afdelingens hjemmeside. A6) Se punkt A1 under Boligsocial leder..</p>
		Næstformand Daniel Scheel	Affaldsgruppe	Affaldsgruppen (ved Rita Frølgaard) har oprettet en gruppe på Facebook: Maglehøj Affaldsprojekt. Der orienteres nærmere på næste møde.
		Evt.	<p>A1) Formanden: Vedr. Loppemarked</p> <p>Paragraf 18 midler</p> <p>Vask om natten</p> <p>Rita Frølgaard: Vedr. banner på hegnet, der ikke er ophængt korrekt.</p>	<p>A1) Der er 7 tilmeldte og på trods om aftale om gennemførelse ved 10 deltagere mener formanden at arrangementet bør afholdes. Dette blev vedtaget. A2) Vi har fået 7.500,00 til julearrangement. A3) Her skal laves en kampagne om overholdelse af husordenen ved maskinvask i lejlighederne. A4) Banneret ophængt efter aftale.</p>

			Rita Frølgård: Forestår spillecafe for de 16-21 årige.	A5) Boligsocial leder: Der kan ikke oprettes noget der minder om ungdomsklub, på grund af risikoen for udefra kommende stoffer. Der blev opfordret til udfærdigelse af forslag til næste møde.
			Godkendelse af referat	
		Formand Hanne Lindahl		Referent Kirsten Jakob